
                                                     
                                         PROTOKÓŁ  NR VII/19

z obrad  VII sesji Rady Gminy Grajewo odbytej w dniu 27 czerwca 2019 roku
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy ul. Komunalna 6. 

Na  sesji  przewodniczył  pan  Jan  Dąbrowski  -  Przewodniczący  Rady
Gminy Grajewo.
Obecnych na sesji – 14 radnych.
Sesję rozpoczęto o godzinie 12-tej.
Sesję zakończono o godzinie 14-tej.

Protokołowała – Ewa Okulska – inspektor Referatu Ogólnoorganizacyjnego.

Radni gminy obecni na sesji:

  1. Danowska Ewa
  2. Dąbrowski Jan
  3. Gleba Stanisław
  4. Jankowska Anna Hanna
  5. Maciorowski Robert
  6. Motus Marek
  7. Organek Henryk
  8. Perkowski Wiesław
  9. Szumska Elżbieta
10. Wiśniewski Karol
11. Wudarczyk Beata Ewa
12. Wysocki Sławomir Andrzej
13. Zwolińska Beata                                                            
14. Żabińska Aneta

Radni gminy nieobecni na sesji:

1. Olszewska Ewa 

Ponadto w sesji udział wzięli:

1. Szleter Stanisław – Wójt gminy 
2. Grabowski Kazimierz – Sekretarz gminy
3. Zorczykowska Monika – Skarbnik gminy



4. Dąbrowska Barbara – radca prawny Urzędu Gminy

5. sołtysi wsi – 43 osoby /według załączonej listy obecności/ 

Proponowany porządek obrad:

  1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
  2. Przedstawienie porządku obrad.
  3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 24 maja 2019 roku.
  4. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał Rady Gminy podjętych na 
      poprzedniej sesji oraz przedstawienie informacji z działalności gminy w 
      okresie między sesjami.                 
  5. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Grajewo za rok 2018.
  6. Przeprowadzenie debaty nad przedstawionym raportem. 
  7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy 
      Grajewo za rok 2018.
  8. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Grajewo za 2018 
      rok: 
      a/ wystąpienie Wójta Gminy Grajewo w sprawie sprawozdania z realizacji 
          budżetu gminy za 2018 rok,
      b/ przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym
          przez Wójta Gminy Grajewo sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2018 
          rok,
      c/ przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu 
          gminy za 2018 rok,
      d/ przedstawienie przez Komisję Rewizyjną wniosku o udzielenie 
          absolutorium Wójtowi Gminy Grajewo za 2018 rok,
      e/ przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 
          wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 
          Grajewo za 2018 rok,
      f/ dyskusja nad udzieleniem absolutorium Wójtowi Gminy Grajewo za 2018 
          rok,
  9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 
      ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Grajewo za 2018 rok.
10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 
      Grajewo.
11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia protestu – petycji.
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Grajewo na rok 2019.
13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
      Prognozy Finansowej Gminy Grajewo na lata 2019 -2033.
14. Wolne wnioski.
15. Zamknięcie obrad.
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Ad . 1 .

Otwarcia sesji dokonał pan  Jan Dąbrowski  - Przewodniczący Rady Gminy.   
Powitał radnych, pana Wójta, Sekretarza, panią Skarbnik, sołtysów wsi, media
oraz pracowników Urzędu Gminy biorących udział w dzisiejszych obradach.
Następnie, na podstawie listy obecności, Przewodniczący Rady stwierdził, że w
sesji  udział  bierze  14  radnych,  co  stanowi  quorum  do  podejmowania
prawomocnych uchwał.
  

Ad . 2 .

Przewodniczący  Rady  odczytał  porządek  obrad  dzisiejszej  sesji,  po  czym
zwrócił  się  z  zapytaniem,  czy  pan  Wójt  lub  radni  zgłaszają  wnioski  o
uzupełnienie bądź zmianę porządku obrad ?

W związku z tym, że nie zgłoszono żadnych wniosków Przewodniczący
Rady stwierdził, że dzisiejsza sesja przebiegać będzie według przedstawionego
porządku obrad.

Ad . 3 .

Przewodniczący Rady poinformował zebranych, że protokół z poprzedniej sesji 
odzwierciedla szczegółowo przebieg obrad i wyłożony był do wglądu 
zainteresowanym w Biurze Rady, po czym zawnioskował do radnych o 
przyjęcie protokołu.
Radni nie zgłosili do protokołu żadnych uwag i poprawek.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał swój wniosek pod 
głosowanie.
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła 
Protokół Nr VI/19 z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 24 maja 2019 roku. 

Ad . 4 .

Przewodniczący Rady udzielił głosu panu Wójtowi, który, witając wszystkich na
dzisiejszej sesji złożył pokrótce sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy
podjętych na poprzedniej sesji stwierdzając, że organy nadzoru nie 
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uchyliły  żadnej  z  podjętych  przez Radę Gminy uchwał,  w związku z czym
uchwały są na etapie realizacji.
Następnie  pan Wójt przedstawił  pokrótce informację z  działalności  gminy w
okresie między sesjami. 

Na zakończenie swojego wystąpienia pan Wójt poinformował zebranych,
że  w  dniu  29  maja  posiedzenie  swoje  miała  Komisja  Rewizyjna,  a  w  dniu
dzisiejszym odbyły się posiedzenia:  Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji  oraz
Komisji Polityki Gospodarczej,  na których wypracowano opinie będące m.in.
tematami  obrad  dzisiejszej  sesji  i  przedstawione  zostaną  przez
Przewodniczących komisji przy omawianiu poszczególnych tematów.

Ad . 5 .

Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  panu  Wójtowi,  który  poinformował
zebranych, że zgodnie z nowelizacją ustawy o samorządzie gminnym Wójt co
roku do dnia 31 maja przedstawia radzie gminy raport o stanie gminy, który
obejmuje  podsumowanie  działalności  wójta  w  roku  poprzednim,  a  w
szczególności  realizację  polityk,  programów i  strategii,  uchwał  rady gminy i
budżetu obywatelskiego.
Przedmiotowy raport można było zlecić do opracowania za odpłatnością firmie
z  zewnątrz,  jednak  gmina  opracowała  dokument  sama.  Radni  gminy  w
ustawowym  terminie  otrzymali  raport,  który  zamieszczony  został  także  na
stronie gminy w Biuletynie Informacji Publicznej, także można było się z nim
zapoznać.
W  dalszej  części  swojej  wypowiedzi  pan  Wójt  poinformował,  że  w
wyznaczonym ustawowo terminie do Biura Rady nie wpłynął żaden wniosek w
sprawie zabrania głosu w debacie nad raportem, nie było też żadnych pytań.
Następnie pan Wójt  przedstawił raport o stanie Gminy Grajewo za rok 2018,
stanowiący załącznik do niniejszego protokołu.
 

Ad . 6 .

W debacie nad przedstawionym raportem głos zabrał pan Piekarski Leszek –
sołtys  wsi  Łamane  Grądy,  który  zwrócił  się  z  zapytaniem  jaka  kwota
przeznaczona była na inwestycje w gminie w 2018 roku?
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Odpowiedzi udzieliła pani Skarbnik, która w wypowiedzi swojej przedstawiła
informację na temat poniesionych kosztów w 2018 roku na realizację inwestycji
w gminie.

Głos  zabrał  pan  Wójt,  który  poinformował  zebranych,  że  obciążeniem  dla
budżetu  gminy  w  roku  ubiegłym  była  subwencja  oświatowa,  która
spowodowała,  że  gmina  musiała  dołożyć  ponad  2  miliony  złotych  środków
własnych po czym zaznaczył, że rok bieżący w temacie oświaty wcale nie jest
lepszy.
Na  zakończenie  swojego  wystąpienia  pan  Wójt  podziękował  wszystkim
pracownikom Urzędu Gminy za opracowanie raportu, a w szczególności pani
Alicji Rutkowskiej, która była koordynatorem jego opracowania. 
  

Ad . 7.

Przewodniczący Rady udzielił głosu panu Sekretarzowi, który omówił pokrótce
projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy 
Grajewo za rok 2018.
Następnie  Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  pani  Żabińskiej  Anecie   –
Przewodniczącej  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  która  poinformowała,  że
komisja jest za przyjęciem tej uchwały.

W otwartej przez Przewodniczącego dyskusji głosu nie zabrano.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie.
W wyniku przeprowadzonego głosowania, w którym udział wzięło 14 radnych
Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 52/VII/19 w sprawie udzielenia
wotum zaufania Wójtowi Gminy Grajewo za rok 2018.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 8. 

Przewodniczący  Rady  przypomniał,  że  następnym punktem obrad dzisiejszej
sesji będzie „Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy Grajewo
za 2018 rok”, po czym udzielił głosu n/w osobom:
a/     pani Skarbnik omówiła Zarządzenie Nr 78/19 Wójta Gminy Grajewo z dnia
15 marca 2019 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu
gminy Grajewo za 2018 rok. 
b/    Przewodniczący  Rady  odczytał  Uchwałę  Nr  V-00321-19/19  Składu
Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Białymstoku  z  dnia  08
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kwietnia 2019 roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Wójta
Gminy  Grajewo sprawozdaniu  z  wykonania  budżetu  za  2018  rok,  która  jest
opinią pozytywną.

c/   radny  Marek  Motus  –  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  przedstawił
pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu gminy za
2018 rok.
d/   radny  Marek  Motus  –  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  przedstawił
wniosek  Komisji  Rewizyjnej  o  udzielenie  absolutorium  Wójtowi  Gminy
Grajewo za 2018 rok.
e/  Przewodniczący  Rady  odczytał  Uchwałę  Nr  V-00322-26/19  składu
orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Białymstoku  z  dnia  06
czerwca 2019 roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję
Rewizyjną  Rady  Gminy  Grajewo  wniosku  w  sprawie  udzielenia  Wójtowi
Gminy absolutorium za 2018 rok, która jest opinią pozytywną.
f/    w otwartej przez Przewodniczącego dyskusji nad udzieleniem absolutorium
Wójtowi Gminy Grajewo za 2018 rok głosu nie zabrano.

Ad. 9 .

Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  pani  Skarbnik,  która  przedstawiła
zebranym Zarządzenie Nr 87/19 Wójta Gminy Grajewo z dnia 6 maja 2019 roku
w sprawie przekazania sprawozdania finansowego Gminy Grajewo za 2018 rok
składającego  się  z  bilansu  z  wykonania  budżetu  gminy,  łącznego  bilansu
obejmującego  dane  wynikające  z  bilansów jednostek  budżetowych,  łącznego
rachunku zysków i strat obejmującego dane wynikające z rachunków zysków i
strat  jednostek  budżetowych  oraz  łącznego  zestawienia  zmian  w  funduszu
obejmującego  dane  wynikające  z  zestawień  zmian  w  funduszu  jednostek
budżetowych.  
W dalszej części swojej wypowiedzi pani Skarbnik omówiła projekt uchwały w
sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego wraz ze  sprawozdaniem z
wykonania budżetu gminy Grajewo za 2018 rok.
         Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu pani Żabińskiej Anecie  –
Przewodniczącej  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  która  poinformowała,  że
komisja wyraziła pozytywną opinię na temat projektu uchwały w w/w sprawie.

W otwartej przez Przewodniczącego dyskusji głosu nie zabrano.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie.
W wyniku przeprowadzonego głosowania, w którym udział wzięło 14 radnych
Rada  Gminy  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  53/VII/19  w  sprawie
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zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania
budżetu gminy Grajewo za 2018 rok.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 10 .

Przewodniczący  Rady  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia
absolutorium Wójtowi Gminy Grajewo, po czym udzielił głosu pani Żabińskiej
Anecie  –  Przewodniczącej  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  która
poinformowała, że komisja jest za przyjęciem tej uchwały.

W związku z tym, że w otwartej przez Przewodniczącego dyskusji głosu
nie zabrano Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania, w którym udział wzięło 14 radnych
Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 54/VII/19 w sprawie udzielenia
absolutorium Wójtowi Gminy Grajewo.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Głos zabrał pan Wójt, który podziękował Radzie Gminy za jednogłośne
udzielenie  absolutorium, po czym złożył także podziękowania Radzie  Gminy
poprzedniej kadencji, a także wszystkim pracownikom urzędu oraz jednostek 
podległych,  którzy  codziennie  dokładają  swoją  cegiełkę  do  rozwoju  naszej
gminy.
W dalszej  części  swojej  wypowiedzi  pan Wójt  zwrócił  się  z  prośbą,  aby na
inwestycje  patrzeć  ze  zrozumieniem,  ponieważ  nie  sposób  zrealizować
wszystkich  zadań  w  ciągu  jednego  roku,  tym  bardziej,  że  każde  sołectwo
chciałoby mieć jak najwięcej. Mimo pewnych niedociągnięć następuje poprawa
i rozwój gminy.
Na zakończenie swojego wystąpienia pan Wójt stwierdził, że uzyskane zaufanie
zobowiązuje do dalszej pracy i mobilizuje do dalszych działań na rzecz gminy i
jej mieszkańców życząc wszystkim, aby tak owocna współpraca była w latach
następnych. 

Przewodniczący Rady złożył gratulacje panu Wójtowi oraz podziękował
za dotychczasową współpracę.

Ad . 11 .

Przewodniczący Rady udzielił głosu panu Wójtowi gminy, który przypomniał
zebranym,  że  Gmina  Grajewo  jest  gminą  typowo  wiejską  i  osoby,  które
decydują  się  zamieszkać  na  jej  terenie  powinni  liczyć  się  z  pewnymi
niedogodnościami,  muszą  zdawać  sobie  sprawę,  że  zamieszkiwanie  w
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sąsiedztwie  dużego  rolnika  stwarza  warunki  niezbyt  przyjemne  do
zamieszkiwania.
Każdy  inwestor  ma  prawo  wystąpić  do  gminy  o  wydanie  decyzji
środowiskowej. 

W  dniu  12  czerwca  b.r.  do  Wójta  oraz  Rady  Gminy  wpłynęło  pismo
mieszkańców  wsi  Ruda,  którzy  protestują  przeciwko  wydaniu  inwestorowi
pozytywnej decyzji środowiskowej polegającej na budowie fermy drobiu wraz z
infrastrukturą towarzyszącą na działce Nr 130, obręb wsi Kacprowo.
Następnie pan Wójt odczytał treść przedmiotowego pisma.

W  dalszej  części  swojego  wystąpienia  stwierdzając,  że  nastąpiło
niezrozumienie  tematu  przez  niektóre  osoby,  pan Wójt  przedstawił  wyciąg z
Protokołu  z  sesji  z  dnia  24  maja  b.r.  w  części  dotyczącej  przystąpienia  do
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi
Kacprowo i Ruda. 
Następnie  pan  Wójt  poinformował,  że  w  wyniku  dokonania  analizy
petycji-protestu  mieszkańców  wsi  oraz  po  zapoznaniu  się  z  opinią  Komisji
Skarg,  Wniosków  i  Petycji  oraz  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  biorąc  pod
uwagę treść ustawy o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie,
udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania na
środowisko należy  stwierdzić,  że  organem właściwym do wydania  decyzji  o
środowiskowych  uwarunkowaniach  dla  w/w  przedsięwzięcia  jest  wójt,  stąd
petycję  mieszkańców  przeciwko  wydaniu  inwestorowi  pozytywnej  decyzji
środowiskowej dla przedsięwzięcia polegającego na budowie fermy drobiu wraz
z infrastrukturą towarzyszącą  na działce Nr 130 obręb wsi Kacprowo należy
skierować do rozpatrzenia według kompetencji do Wójta Gminy Grajewo.  
Na  zakończenie  swojej  wypowiedzi  pan  Wójt  stwierdził,  że   reprezentując
gminę  działa  zgodnie  z  prawem i  według  obowiązującego  prawa  decyzję  o
warunkach środowiskowych musi wydać. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia
protestu – petycji.            

W  dalszej  części  obrad  Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  panu
Sławomirowi Wysockiemu – Przewodniczącemu Komisji  Skarg,  Wniosków i
Petycji,  który poinformował, że  komisja wyraziła pozytywną opinię na temat
projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia protestu-petycji.

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu pani Żabińskiej Anecie  – 
Przewodniczącej Komisji Polityki Gospodarczej, która poinformowała, że 
komisja wyraziła pozytywną opinię na temat projektu uchwały w w/w sprawie.

W otwartej przez Przewodniczącego dyskusji głosu nie zabrano.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 
głosowanie.
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W wyniku przeprowadzonego głosowania w którym udział wzięło 14 radnych
przy 13 głosach „za” i 1 „wstrzymującym się” Rada Gminy podjęła Uchwałę 
Nr 55/VII/19 w sprawie rozpatrzenia protestu – petycji.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 12 .

Przewodniczący Rady udzielił głosu pani Skarbnik, która w wypowiedzi swojej
omówiła proponowane zmiany w budżecie gminy na 2019 rok polegające na 
zwiększeniu  dochodów  o  kwotę  w  wysokości  167.744,00  złotych  oraz
zwiększeniu wydatków o kwotę 210.220,00 złotych i zmniejszeniu wydatków o
kwotę  42.476,00  złotych.  Po  zatwierdzeniu  proponowanych  zmian  dochody
budżetu gminy wyniosą 28.019.241,50 złotych.

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu pani Żabińskiej Anecie  –
Przewodniczącej  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  która  poinformowała,  że
komisja wyraziła pozytywną opinię na temat projektu uchwały w w/w sprawie. 

W otwartej przez Przewodniczącego dyskusji głosu nie zabrano.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie.
W wyniku przeprowadzonego głosowania, w którym udział wzięło 14 radnych,
Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 56/VII/19 w sprawie zmian w
budżecie gminy Grajewo na 2019 rok.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 13 .

Przewodniczący Rady przypomniał, że kolejnym punktem obrad dzisiejszej sesji
będzie  „Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Grajewo  na  lata  2019  -2033”,  po
czym udzielił głosu pani Skarbnik gminy, która poinformowała zebranych, że w
projekcie  przedmiotowej  uchwały  zaktualizowano  wartości  do  wysokości
wynikających z uchwały budżetowej na 2019 rok wraz z jej zmianami na dzień
27 czerwca b.r.
W stosunku do danych wykazanych na dzień 27.02.2019 roku nastąpił wzrost
planu  dochodów i  wydatków o  kwotę  w wysokości  1.283.622,50  złotych,  a
wynik budżetu pozostał na niezmienionym poziomie tj. 807.776,00 złotych.

W  dalszej  części  obrad  Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  pani
Żabińskiej  Anecie   –  Przewodniczącej  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  która
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poinformowała,  że  komisja  wyraziła  pozytywną  opinię  na  temat  projektu
uchwały w w/w sprawie.

W otwartej przez Przewodniczącego dyskusji głosu nie zabrano.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie.
W wyniku przeprowadzonego głosowania w którym udział wzięło 14 radnych
Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 57/VII/19  zmieniającą uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Grajewo na
lata 2019 -2033.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 14 .

W punkcie „Wolne wnioski” głos zabrali:
- pan Wójt poinformował zebranych, że wyłoniona firma MPO będzie wywozić 
  osad z oczyszczalni przyzagrodowych u osób, które wyraziły na to zgodę, a  
  później gmina będzie refakturować za tę usługę, aby zapłacić firmie 
  wywozowej.
- pan Wójt poinformował, że minął 5-cio letni okres serwisowania kolektorów 
  słonecznych, które automatycznie stały się własnością mieszkańców i 
  wszelkiego rodzaju usterki należy już wykonywać we własnym zakresie,
- pan Wójt poinformował, że w dniu 28 lipca b.r. w siedzibie Urzędu Gminy 
  Grajewo odbędą się wybory do rad powiatowych izb rolniczych, w których 
  osobami uprawnionymi do głosowania są podatnicy podatku rolnego.
- pan Wójt odniósł się do kwestii budowy masztu telefonii komórkowej na 
  nowym osiedlu w miejscowości Ruda. Poinformował, że inwestor, nie pytając 
  gminy, wystąpił bezpośrednio do starostwa składając wniosek w zakresie 
  budowy masztu. Otrzymując informację o zaistniałej sytuacji, w obronie 
  interesu mieszkańców, gmina wystąpiła do starostwa z pismem, że nie zgadza 
  się, bowiem nie jest to zapisane w planie zagospodarowania przestrzennego.
  Na przedmiotowej działce ewentualnie miałaby powstać stacja paliw.  
  W konsekwencji Starosta odmówił wydania pozytywnej decyzji w zakresie 
  budowy masztu. Inwestor odwołał się od negatywnej decyzji Starosty, a organ 
  wyższej instancji uchylił decyzję Starosty nakazując wydanie decyzji 
  pozytywnej. 
  Na zakończenie swojej wypowiedzi pan Wójt poinformował, że zabiega o  
  interesy mieszkańców jak tylko może, jednak prawo jakie jest takie jest i  
  gmina musi je respektować.
- Lidia Kostrzewska  poinformowała, że w miejscowości Ruda mieszka ponad 
  dwa lata i wprowadzając się nie wiedziała, że w sąsiedztwie będzie miała z  
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  jednej strony prawie 3 miliony kur a z drugiej prawie dwa miliony.  
  Stwierdziła, że  mieć w sąsiedztwie 100 krów a miliony kur to co innego.
  W dalszej części swojej wypowiedzi pani Kostrzewska  zwróciła się z 
  zapytaniem, czy jeśli inwestor złoży wniosek o lokalizację tj. zabudowę pan    
  Wójt zawiesi postępowanie ? Następnie pani Kostrzewska poinformowała, że 
  według ustawy o planie zagospodarowania przestrzennego wójt ma prawo, nie 
  obowiązek, zawiesić postępowanie na okres maksymalnie 9 miesięcy. I czy 
 

jako mieszkańcy mogą mieć zagwarantowane, że pan Wójt zawiesi to 
postępowanie i czy w tym czasie powstanie plan zagospodarowania 
przestrzennego, bo jeżeli plan wyłączy taką działalność, to kurniki wtedy nie 
powstaną.

Do  w/w  wypowiedzi  ustosunkował  się  pan  Wójt  informując,  że  w
wystąpieniu swoim mówił o decyzji środowiskowej, a nie lokalizacyjnej, bo o
takiej  nie  było  mowy,  a  która  to  decyzja  środowiskowa  musi  być  wydana.
Rozpoczęta procedura uchwalania planu przestrzennego zawiesza jakiekolwiek
inne  postępowania.  Na  czas  procedowania  planu  nie  ma  wydawania  decyzji
lokalizacyjnych. Na tym etapie nie wiadomo jakie będą składane wnioski i jakie
wnioski rada gminy przyjmie do planu, nie wiadomo też czy ten plan będzie
trwał  9  miesięcy  czy  2  lata.  Procedura  uchwalania  planu  jest  bardzo
skomplikowana, bo nie wiadomo, jakie będą uzgodnienia, jakie będą odwołania.
Nawet w trakcie  wyłożenia  planu do zatwierdzenia  mogą wpłynąć wnioski  i
trzeba będzie je rozpatrzyć i ewentualnie zmieniać plan.
Dzisiaj nie ma możliwości udzielenia konkretnej odpowiedzi na Pani pytanie. 
Jedno jest pewne, że II etap decyzji lokalizacyjnej na czas opracowywania planu
jest zawieszona.

Ad . 15.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował
wszystkim za udział w posiedzeniu zamykając VII sesję Rady Gminy Grajewo.

                               
                                 
                                     Na tym protokół zakończono.

Protokołowała                                                                  Przewodniczący Rady

Ewa Okulska                                                                    Jan Dąbrowski
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